
NOVOLETNI POGOVOR
S PREDSEDNIKOM SKUPŠČINE
Minilo je še eno leto, zgodovinsko leto za slovenski

narod. kaj se je ta čas dogajalo v naši občini, smo
povprašali predsednika obeinske skupščine Janeza
Jančarja.

Janez Janear je dejal, da je bilo minulo leto v skupš-
čini zanimivo, pestro in živahno. Če so se prejšnja leta
poslanci veliko več prepirali, predvsem zaradi ideolo-
šldh razlik, je bilo letos tega občutno manj. Zato je
tudi občinska skupščina bolj učinkovito dclala. Zani-
mivo je tudi, da se poslanci vse bolje pripravljajo na
seje skupščine, prav tako pa tudi postavljajo tehtna
vprašanja. Letos je bilo delo skupščine predvsem
usmetjeno na odpravljanje komunalnega deficita
v predmestju, to pomeni, da so občani dobili urejene
ceste, vodovod, t«elefonijo in drugo. S samim delova-
njem skupščine v minulem letu je zadovoljen, kakor
tudi z delo poslamcev in občinskega izvršnega sveta.
Vedno so skušalii najti najboljšo rešitev, zato se je
marsikaj premakmilo na bolje.

Z občinskimi sCrankami predsedstvo skupščine do-
bro sodeluje, saj se pred vsakim zasedanjem občinske
skupščine sestanejjo s predsedniki poslanskih klubov,
in se skupaj dogovorijo o dnevnem redu. Ravno zaradi
takega načina dela, je lahko občinska skupščina tako
nčinkovita.
Delo skupščine je bilo učinkovito

Župan je povedal, da so posebno pozornost v skupš-
čini namenili razvoju kmetijstva, turizma in komu-
nale, lotevali pa so se tudi socialne politike. Največ
prahu med poslanci je dvignila razprava o delovanju
oziroma nedelovanju mestnega sklada stavbnih zem-
ljišč. Takrat se j<e občinska skupščina odločila, da
zadrži del denarjja namenjenega mestnemu skladu
stavbnih zemljišč. To je bilo nujno potrebno, saj so le
tako v občini učinlkovito odpravljali komunalni deficit.
Ostalo pa je tudi nekaj odprtih vprašanj. Med te sodi
predvsem sanacija Petrolovih skladišč, postavitev pro-
tihrupne ogTaje v Spodnjem Kašlju ter osrednja ljub-
ljanska čistilna naprava v Zalogu. O čistilni napravi so
poslanci že večkrat zahtevali jasne odgovore. Pred-
vsem jih zanima. zakaj ni v novem projektnem svetu
čistilne naprave nobenega predstavnika lokalnih inte-
resov, in tudi. ali tako velika naprava sploh dela in
kako učinkovito.

O temah, ki jih bo skupščina še obravnavala je
Janez Jančar dejal, da poslanci večkrat odpirajo vpra-
šanja sanacije toplame, vendar občina pri tem nima
čisto nič. saj si je mesto celotno zadevo prilastilo.
Treba pa je priznati, da je delna sanacija že pokazala
dobre rezultate. tako da občani letos dihajo nekoliko
čistejši zrak. V prihodnje pa bo treba veliko pozorno-
sti posvetiti gradnji manjkajočega dela ljubljanske ob-
voznice, saj je ravno občina Moste-Polje, edina ljub-
ljanska občina, ki obvoznice še nima. Zato pa je

središče Most prometno preveč obremenjeno in tudi
nevarno. Čimprej bo treba najti nadomestna zemljišča
za tistih pet kmetij, ki so na trasi gradnje vzhodne
obvoznice. Če se gradnje vzhodne obvoznice ne bomo
lotili pravočasno, nas bo promet zadušil, je poudaril
župan.

Za pospeševanje razvoja občine
Pospeševanje kmetijstva, predvsem z malimi meli-

oracijami, spodbujanje predvsem izletniškega turizma
in drobnega gospodarstva so tudi tnožne smeri razvoja
občine. Za spodbujanje drobnega gospodarstva ob-
čina za vsakega novo zaposlenega delavca plačuje
prispevke. V skladu z republiško akcijo, si tudi v ob-
čini prizadevajo, da bi jim uspelo zagotoviti za vsakega
učenca en topli obrok nadan.

O odnosu med občino in mestom je župan povedal,
da na skupščinski ravni ni težav, več se zapleta na
ravni izvršne oblasti. Ker mestna vlada nima spreje-
tega proračuna, je občinski izvršni svet že nekajkrat
moral sam neposredno financirati različne proračun-
ske porabnike. Z mesta pa so jim večkrat očitali, da
občine niso mestu poravnale svojih obveznosti. Pred-
vsem na cestnem področju pa mesto in občina uspeš-
neje sodelujeta.

S krajevnimi skupnostmi ni bilo večjih težav, saj se
same avtonomno odločajo o usodi svoje lastnine.
Mnoge krajevne skupnosti so morale zaradi pomanj-
kanja denarja za obnovo domov le-te začeti oddajati,
kar pa marsikje ni bilo ugodno za krajane.

Janez Jančar je še povedal, da je najbolj sporna
točka, ob kateri so razprave najbolj ostre, vprašanje
Urha. Sam se zavzema za tako rešitev, da bi krajinski
park skupaj s spomenikom in urejeno okolico ostalo
občinska last namenjena rekreaciji, cerkev pa naj bi se
vrnila Cerkvi za opravljanje bogoslužja. Dogovoriti pa
bi se bilo treba tudi o usodi same razstave, ki je sedaj
v cerkvi. ZDENKO MATOZ

Ob iztekajočem se letu 1992, kije bilo polno
dogodkov, tako pričakovanih in nepričakova-
nih, kot veselih in žalostnih, so naše misli in
hotenja že uprta v prihodnost. Pričakujemo, da
se nam bodo v letu 1993 uresničila tako osebna
kot tudi skupna pričakovanja in za to imamo vse
pogoje le hoteti moramo. Naj bo moto našega
življenja v naslednjem letu »Poskusimo skupaj
in zmogli bomo.«

Želim Vam lepe Božične praznike in veUko
osebne sreče ter izpolnitev vaših pričakovanj
v novem letu 1993. Janez JANČAR
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